

# S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet r.f.:s styrelsemöte (28/2023) måndagen den 9 oktober 2023 klockan 8.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

## **Närvarande**

Robert Lindlöf

Emma Gustafsson

Francesca Öström

Alva Lindfors

Emelie Sandell

Janina Wegelius

Emilia Hanhirona

Anna Louhiso

Anna Backström

Jenna Liljelund

Viggo Kalman, *avlägsnade sig kl. 8.59 under 559§*

## **550§ Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 8.39 av andra vice ordförande Gustafsson.

## **551§ Stadgeenlighet och beslutförhet**

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.

## **552§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt**

Jenna Liljelund och Viggo Kalman beviljades närvaro- och yttranderätt

## **553§ Val av protokolljusterare**

Till protokolljusterare valdes Anna Louhiso och Emelie Sandell.

## 554§ Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes med förändringen att lägga till 564§ Spex.

## 555§ Fiilistrunda

De närvarande fick beskriva sitt humör för dagen med ett valfritt förkylningssymptom.

*Mötesordförande byttes till vice ordförande Lindlöf kl 8.40 kl under 555§*

## 556§ Anmälningssärenden

- 1.10 Spex övning, 20 deltagare
- 3.10 Ekonomimöte med USF, 7 deltagare
- 3.10 IU - dinner, 12 deltagare
- 5.10 Stadirundan, 8 deltagare
- 5.10 Budgetmöte med PU, 2 deltagare
- 6.10 JK-möte med årsfestmarskalkerna, 4 deltagare
- 6.10 Codex årsfest, 3 deltagare
- 8.10 Spex övning, 18 deltagare

## 557§ Ekonomi

Lindlöf har räknat ihop intäkterna för Gulismoj, fattas ett par betalningar. Stipendier som ska delas ut på årsfesten måste räknas in i årsfestens budget. Lindlöf kartlägger ekonomiska situationen för att ta reda på hur många stipendier som kan delas ut. Kide-app som används för att sälja spexbiljetter har fungerat väldigt smidigt och försäljningen har gått bra. Ett byte av bank är något som möjligtvis kommer att ske i framtiden. En av årsfest sponsorernas bidrag måste skickas tillbaka.

## **558§ Baklängessitsen 16.10**

Det finns fortfarande ett antal platser kvar. Ca. 60 anmälda just nu, det går bra in i budgeten. Köket och serverare har fixats. Nakkilistan ska skickas till FU och ÅFK funkisar. Möte med marskalkerna på onsdag gällande sångledarskapet. Dekorationer ska beställas. Personer för natt- och morgonstäd ska fixas.

## **559§ Genomgång av resten av årsfestveckan + årsfest**

Marknadsföringsmöte förra veckan. Det mesta börjar vara klart, nakkilistan och programbladen så gott som klara. Kvar är ännu att planera sångledarskapet mera, dansövning och halarmärkestorg. Viktigt att se till att det finns en fungerande nakkilista för själva årsfestdagen. Lista för i vilken ordning alla föreningar och nationer framför hälsningen under solenna akten ska fixas. Fattas en del av betalningarna för årsfesten fortfarande, Lindlöf utreder läget.

## **560§ Årsfestsillis 21.10**

Bollarna för bollhavet ska fixas och en uppblåsbar pool ska skaffas. Läget är överlag under kontroll. Liljelund har bokat en hoppborg. Liljelund har skickat ett erbjudande för att hyra en slushmaskin. Halarmärket har beställts. Maten beställs denna veckan. Saker förs till Otnäs under årsfestveckan, på torsdag och fredag. Övervåningen kommer att vara en arcade med drickspel. Gnällhörnan för gamylerna ska fixas, gungstol ska införskaffas. Ett safe space där det är lite lugnare kunde vara bra. E-post till de som har anmält sig till sillisen ska skickas ut för att informera sillis deltagarna om tidtabell, regler osv. Heidis ska kontaktas gällande sillisens efterfest. Sponsen ser även bra ut. Maten utöver det som fås via spons ska budgeteras denna veckan. Dörrarna öppnar kl. 11, program från 11-13. Flera personer släpps inte in efter kl 15. Sillischeferna ska vara på plats i Otnäs mellan 6.30 -7.00.

## **561§ Feedback på Stadirundan 2023**

Ca 70 lag på Nypolen, samarbete med andra föreningar och nationer framskred bra. Funkisarna och styrelsen var med och hjälpa för StudOrgs del. Bra feedback för Nypolens punkt från deltagarna.

## **562§ Ockupation av Soc&kom**

StudOrg bidrar med stöd för ockupanter och upprätthåller god anda. Man går gärna gå och diskuterar med deltagarna i ockupationen. Viktigt att se till att ockupationen följer högskolans regler, så allt går till smidigt. De som deltar i ockupationen har fått information och har kontakt med styrelsen. Ockuperarna har varit i kontakt med vaktmästarna och TILA som ansvarar för dem. Det ser ut som att ockupationen börjar idag 9.10 kl. 12.

## **563§ Utskottstaser**

### **Kommunikationsutskottet**

- Årsfestbladet har godkänts av Öström och Slöör.
- Gulisnoj bilderna finns uppe på hemsidan.

### **Studie- och arbetslivsutskottet**

- Kauppinen har kontaktat Axel Nurmio från Tekir och frågat om han vill ställa upp i alumnpanelen på VTM.
- Inga av företagen Kauppinen kontaktat angående VTM har svarat, ska försöka komma på ännu fler och kontakta dem under veckan.
- SAU- möte på onsdag, tanken är att diskutera speciellt VTM och få funkkisar med som hjälp.

# STUDORG

StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet r.f.

- Slutliga talprogrammet för VTM kommer att publiceras efter att den sista keynote-talaren har rekryterats.

## Festutskottet

- FU-möte på fredagen, ska läggas in i infobrevet.
- Allt rullar på bra med planeringen av baklängessitsen, mycket andra sitser på kommande i november och december.
- KupKom möte på lördagen, Sandell deltog där. ÅN har en ny representant i KupKom. Mycket bra idéer kom upp på tal, kunde verkställas under nästa år.
- Städtalko med KupKom 29.10 på Nypolen från kl. 13 framåt. Något gemensamt program med alla Nypolens styrelser kunde eventuellt ordnas.

## Internationella utskottet

- Louhisto väntar på svar från ASK gällande internationella sitsen.
- Pubquiz 25.10 med SHS

## Gulnäbbsutskottet

- Phux x Gulis Barrundan ska börja planeras, Lindfors har inte fått svar gällande det från TF.
- Styrelsen kan eventuellt hålla en punkt under barrundan, oklart ännu gällande det.

## Programutskottet

- Stadirundan var lyckat, åtminstone för StudOrgs del.
- KULT-bokträff 11.10.
- PU x JK balklänningskirppis 12.10 på Nypolen.
- Salsadans med Thorax 25.10.

- Hanhirova drar möjligtvis inte SI på onsdag, då får någon annan styrelsemedlem fixa det.

## Jubileumskommittén

- Jubbestäd i Studde på tisdag 10.10.
- Klistermärken ska läggas på skumppa glasen och annan merch ska fixas inför halarmärkestorget.
- Gustafsson har varit i kontakt med ProjektLiv, eventuellt något samarbete med dem i framtiden.
- Sitsen för Soc&koms vänner 24.11 ska börja planeras.

## 564§ Spex

Möte med bullateamet ska ordnas. Scenografi teamet skulle behöva några till hjälpande händer, måla lakan osv. måste ännu göras. PU-funkisar kunde eventuellt vara intresserade av att hjälpa till. Cocktail tillfälle före premiärföreställningen. De som deltar på spexet har fått info om att ta med eget glas för sin skumppa. Spexets avslutnings fest är öppen för alla, inte endast för spexarna.

## 565§ Post

- Codexpressen
- Inbjudan till middag: Välkommen till Restaurang Domus
- Inbjudan till Justitia IV årsfest 15.11

## 566§ Övriga ärenden

Ersättare för Lindlöf och Louhisto måste hittas för ASK årsfest 10.11. Issuu-prenumeration för Soc&komposten ska införskaffas, en årlig prenumeration skulle vara bästa alternativet.

## 567§ Infobrev

- Balklänningskirppis 12.10
- KULT-möte 11.10
- Bullateam -möte
- Netta Suomis stipendium
- FU-möte 13.10
- Årsfestveckans schema & Spex

## 568§ Nästa möte

Nästa möte äger rum måndagen den 16 oktober klockan 8.15 i sal 250, Snellmansgatan 12. Hanhirova hämtar mötesmaten.

## 569§ Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 11.20 av vice ordförande Lindlöf.

---

Ordförande Ida Slöör

---

Mötesordförande Emma Gustafsson

---

Mötesordförande Robert Lindlöf

---

Mötessekreterare Francesca Öström

---

Protokolljusterare Emelie Sandell

---

Protokolljusterare Anna Louhisto